
Protokół nr XXIX/2020

z obrad XXIX sesji  Rady Gminy Mały Płock

odbytej w dniu 16 grudnia 2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach:

1) Góralczyk Krzysztof Leszek
2) Rydzewska Grażyna
3) Cieśluk Krzysztof
4) Supiński Władysław
5) Wądołowska Anna
6) Duzik Sylwia
7) Gałązka Jarosław
8) Krasiński Stefan
9) Sawicki Janusz
10) Steczkowska Bogumiła
11) Żelazna Alina
12) Żelazny Wojciech
13) Zduńczyk Andrzej
14) Sendrowski Marek

Radni nieobecni na obradach sesji:

1)Zuzga Karol

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy
2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy
3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy
4) Serwatka Krystyna– Inspektor Urzędu Gminy 
5) Boć Alicja – Inspektor Urzędu Gminy
6) Grajko Wioleta – Podinspektor Urzędu Gminy 
7) Szulc Maria  - Pełnomocnik ds. GKRPA
Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w
obradach sesji.

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1100, a zakończenie o godz. 1220

Proponowany porządek posiedzenia:
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1) Otwarcie obrad.
2) Przedstawienie  porządku dziennego. 
3) Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Gminy.
4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.
5) Interpelacje i zapytania radnych.
6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy               

Mały Płock na lata 2020 – 2033.
7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.
8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mały Płock na lata 2021-2024 wraz z prognozowaną kwotą długu i spłat zobowiązań      
na lata 2021-2033.

9) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2021.
10)  Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.
11)  Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy na lata 2021-2025.
12) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                         

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Mały Płock na 2021 rok.

13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
14) Wolne wnioski.
15) Zakończenie obrad.

Ad. 1

Otwarcie obrad.

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Pan  Jarosław  Gałązka  –  Przewodniczący  Rady,  witając

przybyłych  na  posiedzenie  radnych  oraz  zaproszonych  gości.

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że

na  ogólną  ilość  15  radnych,  udział  w  sesji  bierze  14  radnych,  co  daje  quorum  do

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków.

Ad. 2

Przedstawienie  porządku dziennego. 

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy.
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Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  są  uwagi  do  proponowanego  porządku  obrad?

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji.

Ad.3

Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Gminy.

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji

Rady  Gminy  Mały  Płock  nr  XXVIII/2020  był  wyłożony  do  wglądu  w Urzędzie  Gminy

Mały Płock. Z treścią  protokołu każdy miał  możliwość zapoznania  się,  w związku z tym

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  zgłaszanie  ewentualnych  uwag.  Żadnych  uwag  nie

wniesiono,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie  protokołu

w  brzmieniu napisanym.  

Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie  protokołu  w  brzmieniu

napisanym.

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0

Głosowanie  imienne Nr 1 w sprawie  przyjęcia  protokołu  z  obrad XXVII sesji  Rady

Gminy – stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  stwierdził,  że  Rada  Gminy  przyjęła  protokół  z  obrad  XXVIII  Sesji

w brzmieniu napisanym.

Ad. 4

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami.

Pan  Józef  Dymerski  -  Wójt  Gminy  -  powitał  przybyłych na  posiedzenie  radnych oraz
zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- Ministerstwo Edukacji przekazało nam 30 500 zł na zakup usługi dostępu do Internetu i na
sprzęt dla nauczycieli;

- w związku z tym, że Sołtys w Józefowie zrezygnował wybraliśmy nowego Sołtysa jest nim
Pan Wojciech Grużewski gratulujemy wyboru i zaangażowania w sprawy wsi wraz z Panią
Radna Bogusią Steczkowską;

- złożyliśmy już wniosek na zdalne odczytywanie mierników wody  na terenie Gminy Mały
Płock;

- proszę państwa przetarg na drogi Cwaliny Duże, łącznik Mały Płock I Mały Płock II, Stare
Rakowo  i Popki jest już rozstrzygnięty, myślę, że ceny są dość dobre, czekamy na podpisanie
umowy podpisaliśmy już dzisiaj umowy z wykonawcami, teraz do Urzędu Wojewódzkiego; 
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-  jesteśmy w tym Centrum Wsparcia  Doradczego z gminami naszego Powiatu i  z  Gminą
Jedwabne, czuwa nad tym Pani Sekretarz Beata Muniak wraz ze mną i innymi pracownikami,
z którymi nad planem pracy odnośnie tego partnerstwa będziemy się zastanawiać;  

- jeśli  chodzi o Rządowy Program Inwestycji  Lokalnych to czekamy na rozstrzygniecie  z
drugiego etapu, złożyliśmy trzy wnioski na most na rzece Skrodzie Kąty, dofinansowania do
stacji uzdatniania wody w Rogienicach Wielkich  i nowe drogi Leśna, do Mierzejewskiego,
do Lecznicy i do Szczęsnego oraz będziemy wykonywać dokumentację droga w Zalesiu do
Państwa Ramatowskich i na drogę wspólnie z Kolnem Kąty Łosewo ;

- przetarg na odpady komunalne jest bardzo wysoki w tym roku mamy 947 700 zł jest wyższy
w porównaniu do roku ubiegłego o około 300 000 zł  w związku z tym będziemy musieli
podnieść wysokość opłaty za śmieci  od każdej  jednej  osoby, zwróciliśmy się do Zakładu
Gospodarki Odpadami w Czartorii i do Pana Prezydenta Łomży o wyjaśnienie co to są czyste
odpady lub zanieczyszczone i kto będzie wydawał w tej sprawie decyzje, będziemy czekać na
odpowiedź 

- droga w miejscowości Budy Kozłówka asfalt już został położony, została ona odebrana;

- Stacja uzdatniania Wody Rogienice Wielkie uzgodniono dalsze prace, mieliśmy posiedzenie
w Urzędzie Gminy z wykonawcą i Inspektorem Nadzoru , prace dalej trwają;

- w marcu będziemy przygotowywać wniosek na remont stołówki w Szkole Podstawowej w
Małym Płocku, to częściowo będzie Rządowy program, a częściowo na nasz wkład;

-  chcę  poinformować,  że  można  składać  wnioski  do  końca  grudnia  o  zakup  komputera
stacjonarnego  lub  laptopa,  dofinansowanie  1500  zł,  w  przypadku  gdy  chociaż  jeden  z
rolników ma gospodarstwo i są  przynajmniej dwie osoby, które nie ukończyły 18 lat i się
uczą w szkole podstawowej. Wniosek można składać do ARiMR o zakup jednego komputera
na rodzinę, dofinansowanie jest 1500 zł, resztę dokładają rolnicy, do 30 grudnia trzeba złożyć
wniosek, na naszej stronie to jest umieszczone. Dochodowość na osobę nie może przekroczyć
1200 zł i dana osoba nie korzystała wcześniej z dotacji unijnej na te komputery, do 30 grudnia
składanie wniosku a do 31 marca należy się rozliczyć ;

-  przypomnę  jakie  wnioski  zostały  złożone  i  są  w  ocenie:  zagospodarowanie  terenu  w
Korzenistem z rewitalizacji i przestrzeni publicznej, zagospodarowanie terenu przy Urzędzie
Gminy i Ośrodku Zdrowia. Budynek po starej aptece, zagospodarowanie terenu przy Szkole
Podstawowej w Rogienicach Wielkich ten wniosek w Rogienicach Wielkich jest z odnowy
wsi;

-  proszę  państwa  powołujemy  związek  Gmin  Powiatu  Kolneńskiego  w  sprawie  budowy
instalacji i przetwarzania odpadów komunalnych.

Dziękuję.

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – nie widzę żadnych interpelacji i zapytań -

dziękuję bardzo – przechodzimy do punktu następnego.
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Ad.6

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Mały Płock na lata 2020 – 2033.

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był
w  materiałach.  Został  szczegółowo  omówiony  na  Komisjach  Rady  i  był  przez  nie
analizowany. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo kilka zmian
jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową na 2020 rok i kolejne lata. Zmiana zachodzi
głównie  w  załączniku  przedsięwzięcia  gdzie  wprowadza  się  do  planu  cztery  inwestycje:
Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Cwaliny Duże”, przebudowa drogi gminnej w
miejscowości Popki, przebudowa drogi gminnej w miejscowości Stare Rakowo i przebudowa
drogi  gminnej  w  miejscowości  Mały  Płock  tzw.  łącznik.  Otrzymaliśmy  właśnie  z  listy
rezerwowej dofinansowanie, zakwalifikowaliśmy się, dlatego trzeba  było wprowadzić to do
budżetu, ponieważ trzeba było również zabezpieczyć środki jeszcze na ten rok na aktualizację
kosztorysu na te drogi i na przyszły rok realizacje. Ponadto Wieloletnia Prognoza Finansowa
zmieniła się o zmiany planu dochodów, po stronie planu wydatków budżetu na 2020 rok,
gdzie planowane dochody na rok 2020 zwiększono o kwotę 411 292, 24 zł, zmiana dotyczy
tutaj tylko dochodów bieżących i  to właśnie na dotację i środki przeznaczone na cele bieżące.
Po stronie wydatków również zwiększono plan o kwotę 411 292, 24 zł w tym wydatki bieżące
zwiększono  o  kwotę  346 292,  24  zł,  natomiast  wydatki  majątkowe  zwiększono  o  kwotę
65 000 zł.  Ponadto  zaktualizowano plan roku 2021 oraz kolejne  lata  prognozy zgodnie  z
przedłożonym projektem budżetu dla roku 2021, który został złożony 13 listopada 2020 roku.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady  odczytał  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020-2033.

Głosowanie  imienne  Nr  2  dot.  podjęcia  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej

Prognozy Finansowej  Gminy  Mały  Płock  na lata  2020-2033.  –  stanowi  załącznik  do

protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  iż  uchwała  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2020-2033.- została podjęta.

Uchwała  nr  XXIX/138/20  w  sprawie zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy

Mały Płock na lata 2020-2033. - stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020.

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był
w  materiałach.  Został  szczegółowo  omówiony  na  Komisjach  Rady  i  był  przez  nie
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analizowany. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  zmniejsza się plan dochodów o
kwotę 73 500 zł, również zmniejsza się plan wydatków o kwotę 73 500 zł oraz przenosi się
plan  wydatków między  działami,  rozdziałami  i  paragrafami  w  łącznej  kwocie  12 879 zł.
Ponadto  dokonuje  się  zmian  w  planie  wydatków  inwestycyjnych  i  jeśli  chodzi  o  plan
dochodów to zwiększa się plan w rozdziale 75801 część oświatowa subwencji ogólnej dla
jednostek samorządu terytorialnego i są to środki w wysokości  30 500 zł na jednorazowe
dofinansowanie zakupu usługi dostępu do Internetu oraz sprzętu do zdalnego nauczania o
czym Pan Wójt wspominał. Ponadto z planu  roku 2020 w rozdziale 90026 czyli pozostałe
działania związane z gospodarką odpadami zdejmuje się plan w wysokości 104 000 zł dlatego
że ten plan wprowadza się w roku 2021, wtedy to planowane jest otrzymanie dofinansowania.
Jeśli chodzi o załącznik nr 2 plan wydatków budżetu na 2020 rok  tu w rozdziale 60016 drogi
publiczne gminne zwiększa się plan w paragrafie 4270 zakup usług remontowych, zmniejsza
się plan  o 9 000 zł, natomiast paragrafy inwestycyjne również w tym rozdziale zwiększa się
tu  plan o 9 000 zł. Ponadto do rozdziału 75412 Ochotnicze Straże Pożarne paragraf 3020
różne wydatki  na rzecz osób fizycznych zwiększa się  plan o 3879 zł  na wyjazdy z akcji
strażackich strażaków. Do rozdziału 80101 szkoły podstawowe zwiększa się plan o 30 500 zł
właśnie o te dofinansowanie na zdalne nauczanie na Internet i na sprzęt. Z rozdziału 80113
dowożenie uczniów do szkół z paragrafu gdzie zostały środki zbiera się wszystko co zostało,
gdyż tam nie przewiduje się więcej wydatków i dotyczą tylko dowożenia z urzędu. Ponadto w
rozdziale 90026 pozostałe działania związane z gospodarką odpadami podobnie jak po stronie
dochodów zdejmuje  się  kwotę  104 000 zł  na  odbiór  folii  rolniczych.  Jeśli  chodzi  o  plan
wydatków inwestycyjnych to wprowadza się 9 000 zł  na wspomniane inwestycje,  czyli  te
drogi  Cwaliny  Duże,  Mały  Płock,  Popki,  Stare  Rakowo  po  2250  zł  na  aktualizację
kosztorysów, dziękuję bardzo.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2020.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2020. - stanowi załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady  stwierdził,  iż uchwała  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok

2020.- została podjęta.

Uchwała  nr  XXIX/139/20  w  sprawie zmian  w  budżecie  gminy  na  rok  2020.-stanowi

załącznik do protokołu.

Ad. 8
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Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały

Płock  na  lata  2021-2024  wraz  z  prognozowaną  kwotą  długu  i  spłat  zobowiązań

na lata 2021-2033.

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był
w  materiałach.  Został  szczegółowo  omówiony  na  Komisjach  Rady  i  był  przez  nie
analizowany. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy – do projektu budżetu roku 2021
przyjęto wartości na podstawie informacji z  Ministerstwa Finansów odnośnie kwot subwencji
wyliczonych  dla  Gminy  oraz  wysokości  udziałów  w  podatku  dochodowym  od  osób
fizycznych. Dotacje na zadania zlecone oraz dofinansowanie zadań własnych oparto o pisma
Wojewody  wskazujące  wysokość  dotacji  przyznanych  Gminie.  Stawki  podatku  od
nieruchomości  oraz  od  środków  transportowych  wzrosły  o  3,9%  czyli  o  wskaźnik  cen
towarów i  usług  konsumpcyjnych w I  półroczu 2020r.  w stosunku do I  półrocza  2019r.,
natomiast stawki podatku rolnego i leśnego są zgodne z Komunikatem GUS na 2021r.
Konstruując  Wieloletnią  Prognozę  Finansową  przyjęto  zasadę  ostrożnego  i  realnego
planowania  dochodów  oraz  wydatków,  zgodnie  z  możliwością  ich  wykonania.
Dochody bieżące oraz wydatki bieżące na lata 2021-2033 ustalono przy ok. 1% corocznym
wzroście ich wartości. W 2022r. spodziewany jest znaczny wzrost podatku od zbudowanego
gazociągu na terenie Gminy. Dzięki otrzymanym środkom z Rządowego Funduszu Inwestycji
Lokalnych jeszcze w 2020 roku w wysokości 1.056.090,00zł budżet zamknie się mniejszym
deficytem  niż  zaplanowano,  tj.  257.306,00zł.  W  roku  2021r.  angażuje  się  wartość
niewykorzystanych  środków  z  Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych  w  wysokości
500.000,00zł po stronie przychodów jako wolne środki o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6
ustawy  i  planuje  się  je  wykorzystać  na  inwestycje.  Ponadto  Gmina  w  2021r.  zamierza
zaciągnąć nowe zobowiązanie dłużne, tj. kredyt długoterminowy w wysokości 2.150.099,00zł
z przeznaczeniem na pokrycie deficytu w wysokości 2.088.099,00zł oraz na sfinansowanie
zaplanowanych do realizacji inwestycji. W roku 2021 planuje się spłatę kredytu zaciągniętego
w ubiegłych latach w wysokości 562.000,00zł. Dziękuję.
  
Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2021-2024 wraz z prognozowaną kwotą 
długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2033.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2021-2024 wraz z prognozowaną  
kwotą długu i spłat zobowiązań na lata 2021-2033. - stanowi załącznik do protokołu.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2021-2024 wraz z prognozowaną kwotą długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2033.- została podjęta.
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Uchwała nr XXIX/140/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Mały Płock na lata 2021-2024 wraz z prognozowaną kwotą długu i spłat 
zobowiązań na lata 2021-2033.- stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2021.

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był
w  materiałach.  Został  szczegółowo  omówiony  na  Komisjach  Rady  i  był  przez  nie
analizowany. Pani  Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  dochody budżetu ustalono w
wysokości  27  741 144 zł w tym dochody bieżące w wysokości 23 396 565 zł, majątkowe w
wysokości  4 344 579 zł,  wydatki  budżetu  na  rok 2021 wynoszą  29  829 243 zł,   wydatki
bieżące  22 679 263  zł,  natomiast  majątkowe  7 149 980  zł.  Deficyt  budżetu  w  wysokości
2 088 099  zł  zostanie  pokryty  przychodami  pochodzącymi  z  zaciągniętych  kredytów,
rozchody  budżetu  w  wysokości  562 000  zł  oraz  zaplanowano  przychody  budżetu  w
wysokości  2 650 099 .  W budżecie  tworzy się  rezerwy – ogólną w wysokości  35 000 zł,
celową w wysokości 65 000 zł z przeznaczeniem na zarządzanie kryzysowe. Ustala się limity
zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek zaciąganych na: 1) sfinansowanie przejściowego
deficytu budżetu – w kwocie 1 000 000 zł; 2) sfinansowanie planowanego deficytu budżetu
w wysokości 2 088 099 zł; 3)spłatę zobowiązań z tytułu wcześniej zaciągniętych kredytów i
pożyczek w kwocie 562 000 zł. W budżecie wyodrębniono fundusz sołecki, który sięga kwoty
471 803,  83  zł.  Ponadto  zaplanowano  szereg  inwestycji,  które  to  częściowo  dotyczą
wspomnianego  fundusz  sołeckiego  i   są  to  inwestycje  takie  jak:  projekt  przebudowy,
rozbudowy i budowy stacji uzdatniania wody wraz z niezbędną infrastrukturą w miejscowości
Rogienice Wielkie na wartość 3 640 000 zł z dofinansowaniem 1 774 577 zł, zaplanowano
również budowę chodnika we wsi Cwaliny Małe  w wysokości 13 000 zł, budowę chodnika
we  wsi  Katy  23 234  zł,  budowę  chodnika  we  wsi  Kołaki  Strumienie  9 400  zł,  budowę
chodnika we wsi Mały Płock 10 000 zł, budowę chodnika we wsi Nowe Rakowo 10 597 zł,
budowę  chodnika  we  wsi  Popki  13 067  zł,  budowę  chodnika  we  wsi  Waśki  11  502  zł,
przebudowę drogi gminnej od drogi wojewódzkiej nr 648 do drogi wojewódzkiej również 648
w miejscowości Cwaliny Duże 950 000 zł. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Mały
Płock 644 000 zł, przebudowa drogi gminnej w miejscowości Popki 349 000zł,przebudowa
drogi gminnej w miejscowości Stare Rakowo 305 000 zł. Ponadto zaplanowano z funduszu
sołeckiego  zakup  i  modernizację  budynku  we  wsi  Rogienice  Piaseczne  13 160  zł,
rewitalizację przestrzeni publicznej poprzez budowę Parku Kieszonkowego w Małym Płocku
649 805 zł,  oświetlenia  ulic  i  tu jest  budowa oświetlenia  ulicznego w miejscowości Budy
Żelazne  10 000  zł,  modernizacja  oświetlenia  ulicznego  we  wsi  Rogienice  22 000  zł,
oświetlenie uliczne przy ulicy Grodzkiej 70 000 zł, oświetlenie uliczne w Chludniach 40 000
zł, Centrum Aktywności Lokalnej w Małym Płocku oraz Rewitalizacja Przestrzeni Publicznej
w Korzenistem. Dziękuję. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Mały Płock na rok 2021.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Mały Płock na rok 2021.

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały 
Płock na rok 2021.- została podjęta.

Uchwała nr XXIX/141/20 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mały Płock na rok 2021.-
stanowi załącznik do protokołu.

Ad.10

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.

Projekt  Uchwały  omówiła Pani  Wioleta  Grajko  –  Podinspektor  Urzędu  Gminy.

Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był

przez nie analizowany. Pani Wioleta Grajko – Podinspektor Urzędu Gminy  -   szanowni

Państwo jak Pan Wójt wcześniej wspomniał podwyżka wynika z tego, że różnica jaka była na

przetargu pomiędzy rokiem tym a 2019 jest 300 000 zł,  dokładnie 279 990 zł.  Wzrost cen

wynika z cennika jaki dostaliśmy z Czartorii.

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – proszę państwa muszę się do tego odnieść, myślę, że
mieszkańcy muszą to  zrozumieć i nie winić ani Radnych, ani mnie, że ta podwyżka jest, ale
jest  ona  związana  z  podwyżką  w  Zakładzie  Gospodarki  Odpadami  w  Czartorii  i  to  jest
olbrzymia podwyżka.  My wspólnie z gminami jesteśmy w tym Zakładzie, w związku z tym
na pewno boli nas serce wszystkich tutaj, że musimy tą podwyżkę zrobić, ale niestety ona
musi być bo takie ceny są w Zakładzie Gospodarki Odpadami. Zawsze się mówiło, że ceny
będą rosnąć i dalej one rosną, jeżeli tak będzie w przyszłości to będzie to ciężka sprawa dla
nas wszystkich i wszystkich gmin, które w tym Zakładzie Gospodarki Odpadami w Czartorii
są.
Pan  Jarosław Gałązka   -  Przewodniczący Rady Gminy – po to żeby spróbować uniknąć
tego jest  w trakcie  powoływania  Związek Międzygminny,  który zajmie  się  w przyszłości
budową spalarni w mieście Kolno wspólnie z naszymi Gminami.
Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – tak, jest taka propozycja.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.
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Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 2.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty.- została 
podjęta.

Uchwała nr XXIX/142/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. - stanowi załącznik do 
protokołu.

Ad.11

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym

zasobem gminy na lata 2021-2025.

Projekt Uchwały omówiła Pani Krystyna Serwatka – Inspektor Urzędu Gminy.  Projekt

uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez

nie  analizowany.  Pani  Krystyna Serwatka   -   przygotowałam projekt  uchwały  w której

zmianą  jest  sposób  jego  przedstawienia,  na  podstawie  dwóch  załączników:  w  sprawie

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy i drugi załącznik

zasady wynajmowania tych lokali na  pięć kolejnych lat. Zdecydowaną różnicą w stosunku do

poprzedniej uchwały jest powierzchnia użytkowa, która się zmniejszyła o jeden lokal, który

został usunięty ze stanu, ponieważ jest to lokal nadający się do rozbiórki i w związku z tym

na  najem  socjalny  został  przeznaczony  kolejny  budynek  znajdujący  się  w  Szkole

Podstawowej w Chludniach, natomiast tamten został pominięty. Dziękuję.

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2021-2025.
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Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały w sprawie 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  iż  uchwała  w  sprawie  wieloletniego  programu

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2021-2025.-została podjęta.

Uchwała nr XXIX/143/20  w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2021-2025.- stanowi załącznik do protokołu.

Ad.12

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Mały
Płock na 2021 rok.

Projekt Uchwały omówiła Pani Maria Szulc – Pełnomocnik ds. GKRPA. Projekt uchwały
był  w  materiałach.  Został  szczegółowo  omówiony  na  Komisjach  Rady  i  był  przez  nie
analizowany.  Pani  Maria  Szulc -   prowadzenie  działań  związanych  z  profilaktyką  i
rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz integracji społecznej osób uzależnionych od
alkoholu należy do zadań własnych gminy. Szczegółowo wszystkie zadania zostały opisane w
dokumencie,  który  państwu  przestawiłam  i  który  był  omawiany  na  komisjach.  Jest  to
podstawowy dokument  na  którym bazujemy,  który  określa  nam zakres  i  formę realizacji
działań związanych z przeciwdziałaniem alkoholizmowi i narkomanii na terenie naszej gminy
Dziękuję. 
 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii w Gminie Mały Płock na 2021 rok.

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.

Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii w Gminie Mały Płock  na 2021 rok.
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Przewodniczący Rady  stwierdził,  iż uchwała w sprawie   uchwalenia Gminnego Programu

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w

Gminie Mały Płock na 2021 rok. - została podjęta.

Uchwała nr XXIX/144/20  w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Mały 
Płock na 2021 rok .- stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Brak interpelacji i zapytań. 

Ad. 14

Wolne wnioski.

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy - szanowni państwo bardzo dziękuję za podejmowanie

tych uchwał, wiemy działania są  trudne, czasami niewdzięczne dla nas, czasem sytuacja nas

do  tego  zmusza.  Mamy  dość  sporo  inwestycji  na  2021  rok  tak  jak  Pani  Skarbnik  i  ja

przedstawialiśmy to, są to olbrzymie kwoty i dużo działań. Dziękujemy również Sołtysom,

którzy  ze  względów bezpieczeństwa  nie  mogą  z  nami  przebywać,  ale  działają,  dzwonią,

mówią,  za  przygotowane  projekty  na  2021  rok  w  każdej  miejscowości,  dziękuję.  Panie

Przewodniczący, Panie Wiceprzewodniczące dziękujemy za prowadzenie tych obrad, również

dla Pana Informatyka,  który czuwa nad tym, żeby sesja była pod względem technicznym

dobrze zorganizowana i transmisja umieszczona następnie na naszej stronie. Chcę również

podziękować naszym pracownikom za spis rolny, został zakończony dobrze, chociaż nie było

łatwo.  W przyszłym roku ma być przeprowadzony spis ludności, chciałbym aby w przyszłym

roku też to pomyślnie poszło.

 Pan  Jarosław  Gałązka  –  Przewodniczący  Rady  Gminy –  otrzymaliśmy  dwa  pisma

pierwsze jest do Pana Wójta Gminy Mały Płock od mieszkańców Józefowa i Korzenistego z

prośbą  o  wykonanie  nawierzchni  bitumicznej  na  odcinku  drogi  gminnej  nr  327  i  429

przebiegającej przez miejscowości Józefowo i Korzeniste. Wymieniony odcinek jest w złym

stanie technicznym, w okresie zimowym jest uciążliwy dla korzystania i wymaga szybkiej
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interwencji.  Podobne  w treści  i  dotyczące  tego  samego  jest  drugie  pismo.  Jedno jest  od

sołtysa wsi Józefowo drugie jest od sołtysa wsi Korzeniste wraz z podpisami mieszkańców

tych wsi.

W planach inwestycyjnych myślę, że trzeba to ująć, a kiedy będzie realizacja to już jest inna

sprawa.

Przed zamknięciem obrad chcę życzyć państwu wszystkiego dobrego, zdrowia, pomyślności

na te zbliżające się święta, oby ten nadchodzący przyszły rok był lepszy od tego który mija,

oby nie był gorszy.

Ad. 15

Zakończenie obrad

Przewodniczący  Rady Pan Jarosław Gałązka  ze  względu na  wyczerpanie  porządku obrad

zamknął obrady XXIX Sesji Rady Gminy Mały Płock.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka
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